
SKUPŠTINA 2006. 
 

Zapisnik redovne Godišnje skupštine Saveza održane 6. svibnja u Zagrebu, dvorana Zagreb Doma 
sportova, Trg K. Ćosića 11 od 10.15 do 10.50 sati.  

Nazočni:  
Lidija Petrinović Zekan, predsjednica Saveza  
Berislav Šarić, Sanda Šarić (BK Max)  
Vanja Kalinović, Šime Zekan (BK Medvedgrad 1998)  
Marijan Rihtar, Neven Rihtar (BK Purger)  
Mladen Nedov, Boris Boduljak (BK Ružmarinka) 
Izočni:  
BK Nika (pisana najava nedolaska, uz ispriku) 
BK Silent, BK Stella, BK Zagreb Maksimir 
Također nazočan: Ratko Cvetnić, tajnik Saveza  

1. Izbor Verifikacijskog povjerenstva 
1.1 Izbor 
Predsjednica Lidija Petrinović Zekan pozdravila je nazočne i predložila u Verifikacijsko 
povjerenstvo (VP) gg. M Rihtara, Nedova i Šarića. 

Prihvaćeno jednoglasno. 

1.2 Izvještaj o kvorumu 
VP izvijestilo je o nazočnosti devetero skupštinara, što je minimalan potreban broj za kvorum, uz 
pet glasova kao natpolovičnu većinu. Skupština može odlučivati po svim pitanjima iz prijedloga 
dnevnoga reda. 

Prihvaćeno jednoglasno. 

1.3 Usvajanje dnevnog reda  

Predsjednica je potom predložila da se usvoji predloženi dnevni red. 

Prihvaćeno jednoglasno. 

2. Ovjera zapisnika i odluka Godišnje skupštine 2005. 
Budući nije bilo primjedbi na te dokumente Predsjednica je predložila da se isti ovjere. 

Prihvaćeno jednoglasno. 

3. Usvajanje izvješća za 2005. godinu 
U kraćem komentaru tajnik Cvetnić podsjetio je na dug prema Kompenzacijskom fondu u iznosu 
od po 1000 kn od strane klubova Medvedgrad i Stella, odnosno na posljedični dug Saveza prema 
BK Purger u iznosu od 2000 kn. Nakon toga predsjednica je predložila da se izvješće prihvati, a 
na sljedećem sastanku Upravnoga odbora izvijesti o rješenju dugovanja. 

Prihvaćeno jednoglasno (odluka 1). 



4. Usvajanje Plana za 2006. godinu. 
Kraći uvod dao je tajnik upoznavši nazočne s trenutačnom situacijom u ZŠS-om te izrazio nadu da 
će proračunska realizacija ići bez poremećaja. Budući da na dokument nije bilo primjedbi 
predsjednica je predložila da se isti usvoji. 

Prihvaćeno jednoglasno (odluka 2). 

5. Ostalo 
Otvarajući ovu točku predsjednica je istakla upravo ostvarene rezultate u Evropskome juniorskom 
kupu te uputila čestitke mladim igračima, osobito osvajačima prvih mjesta Zdenjaku i Đurkinjaku 
te treneru Fuglu, što su podržali svi nazočni. 

Skupštinar Šarić najavio je da ima nekoliko pitanja. Najprije ga je zanimao status Zagrebačke lige 
i mogućnosti programskoga i kriterijskog vrednovanja tog natjecanja. Tajnik je odgovorio da se 
prema kriterijima ZŠS-a i HOO-a gradska natjecanja ne uzimaju u obzir kao kriterijska što ne 
sprječava Savez da donese svoje interne kriterije. Nazočni su se složili da je s obzirom na 
koncentraciju kvalitete u Zagrebu takvo natjecanje potrebno te da bi određenu nagradu trebalo 
ugraditi u sustav. Skupštinar Zekan predložio je kao primjer motivacije da se npr. loptice koje 
Savez nabavlja u sklopu programa rekvizita u određenom dijelu podijele najboljima. Predsjednica 
je predložila da se za sljedeći sastanku Upravnog odbora razrade prijedlozi toga tipa. 

Prihvaćeno jednoglasno (odluka 3). 

Skupštinar Šarić upitao je kakva je situacija s angažmanom trenera u HBS-u. Tajnik Cvetnić, u 
svojstvu tajnika HBS-a, odgovorio je da je natječaj raspisan te oglašen i preko EBU-a, i da 
kandidature stižu. Ujedno je napomenuo da HBS spada među dva saveza od petnaestak koji još 
nisu uspjeli angažirati stručnjake prema tome programu, te da osobno sumnja da je Upravni 
odbor HBS-a u stanju realizirati program. Šarić je potom predložio da se pokuša naći rješenje s, 
poljskim stručnjakom Maslenkom koji već duže boravi i radi u Zagrebu. Tajnik je podržao takvu 
mogućnost, te je odbornik Šarić preuzeo da izvidi daljnje korake. 

Primljeno na znanje. 

Skupštinar Šarić upitao je što je s kategorizacijom sportaša i programom perspektivnih. Tajnik je 
iznio da se, prema najavama iz HOO-a novi Pravilnik o kategorizaciji - koji bi trebao biti povoljniji 
po badminton � očekuje krajem mjeseca, te uputio klubove da zahtjeve predaju odmah po 
izglasavanju Pravilnika kako bi se jesen dočekala s već izdanim rješenjima. Što se tiče programa 
perspektivnih u ZŠS-u isti nije vezan uz ostvarenje konkretnog međunarodnog rezultata nego uz 
procjenu mogućnosti da mladi sportaš takav rezultat ostvari. Takve prijedloge Savez podnosi 
ZŠS-u čija stručna služba procjenjuje opravdanost zahtjeva. Nezgoda po badminton je u tome što 
se mladi badmintonaši stalno uspoređuju s vršnjacima iz tenisa i stolnog tenisa u kojima Hrvatska 
već generacijama ima vrlo kvalitetne igrač podmlatka. 

Primljeno na znanje. 

Skupštinar Šarić potom je upitao ima li kakvih ideja oko organizacije putovanja mladih igrača ne 
turnire međunarodnoga juniorskoga programa u sljedećoj sezoni (nabava vozila i sl.). Odgovorio 
je skupštinar Zekan, u svojstvu direktora reprezentacije HBS-a, izvijestivši o dogovorima s HOO-
om te uputivši na svoj komentar na internetskim stranicama HBS-a u kojima poziva sve 
zainteresirane na dogovor oko sljedeće sezone. 



Budući da više nije bilo pitanja pod ovom točkom predsjednica Saveza zaključila je Skupštinu i 
pozvala nazočne da razgovor na ovu i druge teme nastave u neformalnijoj atmosferi. 

Odluke: 

1. Prihvaća se Izvještaj o radu u 2005., a o podmirenju zaostalih dugovanja izvijestit će se na 
sljedećem sastanku Upravnog odbora. 

2. Plan za 2006. usvaja se u predloženome obliku. 

3. Na sljedećem sastanku Upravnoga odbora razmotrit će se kriteriji i mogućnosti nagrađivanja 
najuspješnijih sudionika Zagrebačke lige. 

Ratko Cvetnić, zapisničar 

Predsjednica Saveza Lidija Petrinović Zekan 

 


